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Abstract (en)
[origin: ES237017U] Closing device of a sliding member, especially a sliding roof for motor vehicles, of which a cross bar forms part, which has a
motor pinion in engagement with a fixed longitudinal rack, characterized by the fact that it comprises a toothed element that prolongs the end front
of the rack and whose teeth have a curved front part, and a practically rectilinear rear part, and means to force the pinion to stay in mesh with the
curved part at the end of the closing stroke. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (fr)
Ce dispositif est destiné à la fermeture d'un organe coulissant, notamment d'un toit ouvrant de véhicule automobile, dont est solidaire une tige
transversale guidée en translation rectiligne et portant un pignon moteur en prise avec une crémaillère longitudinale fixe. Suivant l'invention, ce
dispositif comprend un élément denté (5) articulé à l'extrémité avant de la crémaillère (3) et dont la denture (8) présente une partie avant (10)
incurvée et une partie arrière (9) rectiligne, et des moyens (6-17) pour obliger le pignon (21) à rester en prise avec ladite partie incurvée (10) en fin
de course de fermeture.
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